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Picture Description1)

A close-up shot shows a textured green surface illuminated by two bright vertical lights on either side,
set against a dark background.

Analysis1)

This photograph explores the interplay of light and texture, presenting a vibrant green field flanked by
two vertical bands of stark white light. The central area pulsates with a textured, almost organic quality,
reminiscent of a mossy wall or the dappled surface of water. The contrast between the luminous green
and the intense white creates a striking visual tension, while the flanking dark areas subtly frame the
central field, drawing the viewer’s eye into the textured depths.
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Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2012 04/2013 09/2012

Width Height Bits/Color

Original Size 8010 px 5562 px 16

Ratio ca. 1.44 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Grün

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A close-up shot shows a textured green surface illuminated by two bright vertical lights on either side, set against a dark background.
    
    
      Eine Nahaufnahme zeigt eine strukturierte grüne Oberfläche, die von zwei hellen vertikalen Lichtern auf beiden Seiten beleuchtet wird, vor einem dunklen Hintergrund.
    
    
      This photograph explores the interplay of light and texture, presenting a vibrant green field flanked by two vertical bands of stark white light. The central area pulsates with a textured, almost organic quality, reminiscent of a mossy wall or the dappled surface of water. The contrast between the luminous green and the intense white creates a striking visual tension, while the flanking dark areas subtly frame the central field, drawing the viewer's eye into the textured depths.
    
    
      Diese Fotografie erforscht das Zusammenspiel von Licht und Textur und präsentiert ein lebhaftes grünes Feld, das von zwei vertikalen Bändern aus strahlend weißem Licht flankiert wird. Der zentrale Bereich pulsiert mit einer strukturierten, fast organischen Qualität, die an eine moosbewachsene Wand oder die gefleckte Oberfläche von Wasser erinnert. Der Kontrast zwischen dem leuchtenden Grün und dem intensiven Weiß erzeugt eine auffallende visuelle Spannung, während die flankierenden dunklen Bereiche das zentrale Feld subtil einrahmen und den Blick des Betrachters in die strukturierten Tiefen ziehen.
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